
在 CCU 擔任助理是一段愉快而有意義的經歷！

Kerja di CCU sebagai asisten dosen
menyenangkan dan berarti!

Working at CCU as a teaching assistant is fun
and meaningful!

 
袁旌晃



My experience​ as an English Teaching Assistant has been
valuable and mind-opening. It made me realize the weight of
standing in the shoes of an educator, a position that can
shape a student’s future in ways big or small. Despite that, I
have never felt burdened by the position. I always try to make
a positive impact, no matter how small. I want to leave
students with something they can remember for years to
come, in the form of message or lesson that goes beyond
academics.



I’ve realized that teaching isn’t just about helping them understand the
material; it’s also about helping them grow as individuals, I think the class could
be more than just learning from the book, it’s also about helping them grow as
peopleand learning from each other. I want to guide them to be a better
version of themselves, to set a good example, to help them confidently express
themselves no matter what the language, to find their voice, and to help them
improve academically and individually in their own definition of what “better”
means.

Thus far, this role has left me enlightened and grateful for the opportunity to
step into the role of teaching assistant and if Imay say so, a teacher, a role I
had only been able to see from the other side of the classroom until now. It’s
been eye-opening, it has changed the way I view the classroom, it has led me
to connect with the students, it has led me to better understand people, their
behavior and thought processes.
Lastly, I’m grateful for the friendly and supportive environment of the
professors and Flora, who have been so kind and helpful, and someone I could
always rely on whenever I needed guidance and assistance. This role has
been fun, meaningful, and something I’ll carry with me long after this job.



我擔任英語教學助理的經歷非常寶貴且讓我大開眼界。這讓我意識到身為教

育工作者的份量，這個職位無論大小，都能以某種方式塑造學生的未來。儘

管如此，我從未因此感到有壓力。我總是努力帶來正面的影響，無論影響有

多小。我希望留給學生一些他們可以記住多年的東西，以訊息或課程的形

式，超越學術範疇。

我意識到，教學不僅是幫助學生理解教材，更是協助他們成長為更完整的個體。

我認為課堂可以不僅僅是從書本中學習，也可以是關於幫助他們成長並從彼此身

上學習。我想引導學生成為更好的自己，樹立一個好榜樣，幫助他們自信地表達

自己，無論使用何種語言，找到他們的聲音，並協助他們在自己定義的「更好」

中，在學業和個人方面都有所進步。



到目前為止，這個工作讓我深受啟發，並

感恩有機會擔任教學助理 — 或可以說類似
老師 — 一個我以前只能從教室課桌椅角度
看到的角色。這是一次開闊眼界的經歷，

它改變了我對課堂的看法，讓我與學生建

立了連結，讓我更加理解了人、行為和思

考過程。

最後，我感謝教授們和 Flora 友好且支持
的環境，他們一直都非常和善且樂於助

人，也是我隨時可以依靠以獲得指導和幫

助的人。這份工作不僅有趣且富有意義，

更是我會長久珍藏於心的寶貴經歷。


